
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 6. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 186
Forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v. (Salg af almene boli-
ger, etablering af dagligvarebutikker i tilknytning til ældreboliger m.v.).
Af socialministeren (Benedikte Kiær)

Spørgsmål 4
Ministeren erkender dels på side 8, 1. spalte, linje 2-4 i lovforslaget, at ”Gen-
nemførelsen af en salgsproces er omkostningstung, men omkostningerne pr.
solgt bolig bliver lavere, hvis der sælges mange boliger.” dels på side 13, 1.
spalte, linje 3-4 i lovforslaget, at ”Forslaget skønnes med betydelig usikkerhed
at medføre et salg på i størrelsesordenen 100 boliger årligt…”, men hvordan
vurderer ministeren at salg af så få boliger vil påvirke omkostningerne for bo-
ligafdelingerne og dermed de øvrige lejeres husleje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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